



NOVEMBER-DECEMBER 2020
NOVEMBRE-DECEMBRE 2020



BELGIUM : ETION

	Komende activiteiten
	2021 - woensdag 6 januari - 10:00 Blended leertraject: Leiding geven aan remote teams
	2021 - vrijdag 15 januari - 08:00 Themagroep Nieuwsvreters - Vilvoorde
	2021 - maandag 1 februari - 10:00 ETION Workshop Transformation Group Meer activiteiten

CANADA : ESOP Association Canada

	Canadian Employee Ownership Conference Online Conference March 1st & 2nd, 2021 Learn More
--	---

<p>New Website and Membership Model</p> <p>The ESOP Association Canada has transformed how we promote the concept of employee share ownership plans (ESOPs) in Canada. We are very excited to share with you our new two in one website.</p>	
--	--

EUROPE : ESMA

Board of Supervisors/Corporate Information : [ESMA publishes shortlist of candidates for position of Chair](#) : The European Securities and Markets Authority (ESMA), the EU's securities markets regulator, has published the...

[esma71-99-1442_press_release_esma_chair_candidates_shortlist.pdf](#)

L'Autorité Européenne des Titres et des Marchés (ESMA), le régulateur des marchés des titres de l'Union Européenne vient de publier la liste finale des candidats à la Présidence du Bureau des contrôleurs des entreprises ...

BREXIT : [ESAs HIGHLIGHT THE CHANGE IN THE STATUS OF SIMPLE, TRANSPARENT AND STANDARDISED \(STS\) SECURITISATION TRANSACTIONS AT THE END OF THE UK TRANSITION PERIOD](#) :

The Joint Committee of the European Supervisory Authorities (ESAs) – ESMA, EBA and EIOPA – wish to highlight the...

[jc communication on sts securitisations and brexit 7 dec 2020.pdf](#)

Le Comité des régulateurs européens (ESA), composé de l'ESMA, de l'EBA et de l'EIOPA, souligne le changement à venir dans le statut de la sécurisation simple, transparente et standardisée des transactions à la fin de la période de transition avec le Royaume Uni ...

BREXIT : [ESAs propose to adapt the EMIR implementation timelines for intragroup transactions, equity options and novations to EU counterparties](#) : The European Banking Authority (EBA), the European Insurance and Occupational Pensions Authority (EIOPA) and the...

[esas 2020 20 - final report -](#)

[bilateral margin amendments intragroup equity options and novations.pdf](#)



L'ESA propose d'adapter le calendrier de mise en place de l'EMIR (le règlement de l'Union Européenne pour réguler le marché des produits dérivés à gré) pour les transactions intragroupe, les options sur actions et les novations des contreparties au sein de l'Union...

ESMA publishes translations for [Guidelines on enforcement of financial information](#) : The European Securities and Markets Authority (ESMA) has issued today the...

[esma32-50-218 guidelines on enforcement of financial information en.pdf](#)

L'ESMA vient de publier les traductions des lignes directrices de la mise en vigueur de l'information financière ...











FRANCE : FAS

	<p>Grand Prix FAS 2020</p> <p>Malgré la crise sanitaire, le Grand Prix est toujours actif. Pour tenir compte des difficultés actuelles, la date limite de dépôt des candidatures a été repoussée au mercredi 9 décembre. Seule la cérémonie de remise des prix évoluera en fonction des contraintes, dans une forme qui vous sera communiquée ultérieurement.</p>	
---	--	---

Annual FAS awards 2020

Despite the sanitary crisis, this event remains active. Taking into account the present difficulties, the dead line for submissions was delayed until the 9th of December. The awards ceremony will depend on the constraints, and will be organised in a format which will be announced later.

F2IC : [Découvrez le Webzine de la Fédération de décembre 2020](#) :


 La vie de la Fédération	 Les rendez-vous de l'actionnaire
 Le coin de la pédagogie	 En direct des partenaires
 Les prévisions des professionnels de marchés	 Vu sur le net
 La chronique LesMeilleursFonds	 L'édito de la Lettre des Placements
 Les Assemblées Générales	 La chronique Cinéma

NETHERLANDS : SNPI

	6 januari 2020 : Draaidag en uitzendingen RTL Z De Barometer SNPI was te zien bij RTLZ De Barometer op 2,5,7 februari en op 26,28,29 april en 1 mei. Lees meer
	10-11-12 januari 2020 : Kelsoo workshops Rutgers University New Brunswick Amerika Reis met Pascale Nieuwland van SNPI mee naar deze inspirerende drie dagen. Ontmoet bedrijven, wetenschappers en kenniscentra op het gebied van medewerkersparticipatie. Ontmoet goeroe Joseph Blasi in levende lijve. Lees meer Blog Kelsoo workshops

UK :

EOA :

 STREAMING 24-26 NOVEMBER 2020 CONTENT AVAILABLE UNTIL NOV 2021	EO Boost Roundup The EOA would like to offer a huge thank you to everyone that joined us on the 24th-26th November for EO Boost, our largest ever digital event. Over 1300 of you signed up to gain access to the 18 insightful learning sessions, interviews and discussions for the next year, with over 600 of you joining us live at the event. If you registered for the event, but have yet to access the content, or want to watch again, you can do so here on the EO Boost website
--	---

[New EO think tank Chief Exec targets national recovery and social impact](#)

Ownership at Work – the employee ownership (EO) sector’s new think tank – has appointed an interim Chief Executive who wants to prove beyond doubt the significant social and economic benefits EO businesses can drive in post-pandemic recovery. Campbell McDonald has taken on a six-month interim role as the organisation’s first Chief Executive with a mission to help advance the EO sector’s research base and strengthen the case behind increasing levels of EO in the UK economy. Campbell said: “When you work in the employee owned sector it’s all too easy to ... [Read More](#)


L’Actionariat au travail. Le nouveau think-tank de l’actionariat salarié a nommé un Directeur Général intérimaire qui veut démontrer qu’il n’y a aucun doute sur l’importance tant sociale qu’économique que le secteur des entreprises détenues par leurs salariés peut apporter dans la période de convalescence post-COVID. Campbell McDonald qui assumera ce rôle pour six mois a reçu pour mission de favoriser le développement de la base de la recherche dans le secteur de ce type d’entreprises et d’apporter de l’eau au moulin à l’augmentation de l’importance de ces entreprises dans l’économie britannique. Campbell a déclaré : « quand vous appartenez au secteur des entreprises détenues par leurs employés, tout est trop simple...

[EOA welcomes report that highlights how EO can redesign work](#)

The EOA welcomes a report by research partner Ownership at Work that delves into the experience of employee owners to reveal a business model that’s fit for the future. The paper entitled "Redesigning Work: Employee Owners Speak"; shows a business model uniquely equipped to cope with the challenges of the pandemic - companies that are resilient, agile and capable of rapid change; thanks to shared ownership and reward, high levels of employee commitment, and deep roots in their communities. The author, Stefan Stern, interviewed employee owners from four establ... [Read More](#)

L’EOA salue le rapport émis par le think tank Ownership at Work qui a fouillé les expériences des employés-actionnaires pour en tirer un modèle d’organisation du travail pour l’avenir. Ce rapport, intitulé « Redéfinir le travail : les salariés actionnaires parlent » présente un modèle uniquement conçu pour faire face aux défis de la pandémie- sociétés résistantes, habiles et capables d’adaptation rapide ; grâce au partage de la propriété et des résultats, un haut niveau d’implication des employés et des racines profondes dans leur environnement. L’auteur, Stefan Stern, a interviewé des salariés actionnaires de quatre établissements...

ESOP Centre :


	<p style="text-align: center;">Webinar: Looking ahead to 2021: moving beyond Brexit in financial services regulation</p>
---	--

Reports - Lessons from lockdown: re-assessing how you manage share plans in a digital way; Insights into share valuation for employee share schemes, revealed through dynamic case studies

Rapport : *Les leçons du confinement : comment gérer les plans d'actionnariat salarié de façon numérique ; aperçus sur l'évaluation des titres des plans d'actionnariat, à partir d'études de cas*

USA

NCEO :

NCEO Holiday Gift Guide Is Here	
<p>It's no secret: here at the NCEO, we love to see members of the ESOP community <i>thrive</i>. In a year that has been challenging in many ways, the NCEO came together in a team collaboration to highlight just a few of our favorite employee-owned companies that are uplifting employee ownership in their own businesses.</p> <p>This season, we hope to spread cheer throughout the entire ESOP community and beyond.</p> <p>We know how tough the gift-giving season can be. We made sure to include gifts for all members of the family, even the furriest ones. As you begin to plan your shopping list, consider supporting just a few of these employee-owned companies.</p> <p style="text-align: center;">More</p>	

Ce n'est pas un secret : chez NCEO, nous aimons que les membres de la communauté des ESOP prospèrent. Dans une année de défis nombreux, NCEO a décidé de mettre en lumière seulement un petit nombre de nos entreprises favorites qui utilisent de façon édifiante l'actionnariat salarié dans leur propre activité

Cette année, nous espérons pouvoir féliciter toute la communauté des ESOP et même au-delà. Nous savons combien dure peut être la période des étrennes. Nous nous sommes assurés de donner des cadeaux à tous les membres de la famille, mêmes les plus furieux. Au moment où vous commencez vos achats, pensez à soutenir ne serait-ce que quelques-unes de ces sociétés détenues par leurs salariés

Biden Names Key Pro-Employee Ownership Advisers/Biden a nommé des conseillers clés favorables à l'actionnariat salarié [Link](#)

Presenters Wanted for Our 2021 Webinar Series/Nous avons besoin d'orateurs pour nos webinars de 2021 [Link](#)

PSCA :

